
Luka Koper pred novo prelomnico
Skupščina Sod in Kad predlagata pet imen - Bojan Brank hoče ostati na vrhu
Koper - Na današnji seji skup-
ščine Luke Koper naj bi delni-
čarji imenovali pet novih čla-
nov nadzornega sveta, saj bo
starim čez en teden potekel
mandat. Sod je predlagal pet
kandidatov. Javnost ugiba, ali
bo podobno presenečenje kot
v NLB in Triglavu.
Boris Šuligoj

Sod in Kad sta po sklicu skupšči-
ne zahtevala dopolnitev dnevne-
ga reda, s katerim sta predlagala
vnaprej predvidena imena. To so:
Andrej Godec, nekdanji direktor
agencije za železniški promet,
Vinko Može, nekdanji predsednik
uprave Aerodroma Ljubljana, Jor-
dan Kocjančič, sedanji nadzornik
Luke Koper, Dino Klobas, nekda-
nji direktor Tomosa, in Nikolaj
Abrahamsberg, profesor, pravnik
v pokoju. Štirim predstavnikom
zaposlenih in lokalne skupnosti
mandat še ni potekel.

Če bi danes zamenjali katerega
od predlaganih, bi se to zgodilo kot
posledica prizadevanj, da bi dolo-
čene skupine vplivale na imenova-
nje uprave. Po naših informacijah
si novi nadzorniki (oziroma lastni-
ki Luke Koper) želijo čimprejšnje-
ga ustanovnega sestanka, da bi čim

prej poskrbeli za ustrezne spre-
membe na vrhu v Luki. Delno zato,
ker se bo starim nadzornikom že
teden dni pozneje potekel mandat,
predvsem pa zato, ker Luko Koper
že deset mesecev vodi začasna
uprava. Ko so namreč 7. septem-
bra lani predčasno zamenjali Gre-
gorja Veselka, so zagotovili, da bo
Bojan Brank začasni predsednik
uprave največ 60 dni. Zdaj je na tej
funkciji že več kot deset mesecev.
Kljub dejstvu, da je Brank ves čas
javnosti sporočal, da namerava na
tej funkciji ostati le začasno, si je
pred dobrim mesecem premislil.

Po naših informacijah se je o tem
posvetoval z vplivneži v Ljubljani
in potem stopil pred vse vodilne
v družbi ter jim je sporočil, da se
bo potegoval za redno opravljanje
predsedniške funkcije. Včeraj nam
je to še enkrat potrdil in povedal,
da bi to funkcijo opravljal »z dru-
gačnim tempom« in da bi po vsej
sili morali v upravi spet zaposliti
četrtega člana, ker je dela preveč,
da bi ga zmogel sam. Po lanskem
odhodu Tomaža M. Jamnika je vo-
denje prevzel samo en član uprave.
Jamnik bo čez teden dni postal
predsednik uprave Feršpeda.

S tem, da bi Luko Koper še naprej
opravljal Bojan Brank, pa ni najbolj
zadovoljen državni sekretar Ga-
špar Gašpar Mišic, ki je minule dni
večkrat potrdil, da bi prišel na čelo
uprave, če bi ga nadzorniki pova-
bili. Včeraj nam je dejal, da Bojan
Brank v desetih mesecih ni naredil
toliko, da bi dokazal svojo ope-
rativnost in da mu niti z lokalno
skupnostjo ni uspelo vzpostaviti
dialoga, brez katerega nadaljnji ra-
zvoj pristanišča ni mogoč. »Sam bi
kandidiral zato, ker vem, da bi bil
sposoben hitreje premikati zahtev-
ne naloge. Če me ne bodo povabili,
ne bo nič narobe. Tudi z Brankom
ali katerim drugim na čelu uprave
bom zlahka sodeloval. Toda vede-
ti mora, da bom zahteval veliko
učinkovitejše delo. Luka potrebuje
nove površine in obalo. Pritisk to-
vora je vse večji. Ko sem pred dne-
vi obiskal vodstvo pristanišča, sem
zahteval konkretnejše odgovore
glede odločitev pri podaljšanju
prvega pomola, pri gradnji novega
vhoda in nove dostopne ceste. Če
srminske vpadnice ni mogoče gra-
diti, naj poiščejo alternativo, tudi
širitev sedanje bertoške vpadnice
je mogoča. O tem, kdo bodo nad-
zorniki, nimam pojma. Zame je
vseeno, samo da bodo delali tisto,
kar bo korist za Luko in državo,« je
še dejal Mišic.
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